



مِوْوَرُمْ مُرَدُّ وَكُوْمَ وِمُوْمَ مُرَامَدُ مُرَمِّ وَكُوْمَ مُرَامِدُ مُرَمِّ وَكُوْمَ مُرَامِدُ مُرَامِعُ APPROVAL OF ENVIRONMENTAL IMPACT ASSESSMENT

سَرُسُونَ مُرَا 10/Number: 203-EIARES/448/2018/10

مِوْوَرِدُ وَمُوْرُ مِرِمُودِ وَمُورُ وَرَائِمِ مِنْ وَوَلَمْ طَائِوْهُ وَمُوَّهُ وَمُوْوَدُ وَمُعَالِمُوْدُ وَمُعَالِمُوْدُ وَمُعَالِمُوْدُ وَمُعَالِمُوْدُ وَمُعَالِمُوْدُ وَمُعَالِمُوْدُ وَمُعَالِمُوْدُ وَمُعَالِمُوْدُ وَمُعَالِمُوْدُ وَمُعَالِمُونُ مُعَالِمُونُ وَمُعَالِمُونُ وَمُعَالِمُونُ مُعَالِمُونُ وَمُعَالِمُ مُعَالِمُونُ مُعَالِمُ مُعَالِمُونُ مُعَالِمُونُ مُعَالِمُونُ مُعَالِمُونُ مُعَالِمُونُ مُعَلِمُ مُعْلِمُ مُعْلِمُ مُعَلِمُ مُعْلِمُ مُعِلِمُ مُعَلِمُ مُعِلِمُ مُعَلِمُ مُعَلِمُ مُعَلِمُ مُعْلِمُ مُعَلِمُ مُعْلِمُ مُعِلِمُ مُعْلِمُ مُعِلِمُ مُعِلِمُ مُعَلِمُ مُعِلِمُ مُعِلِمُ مُعَلِمُ مُعِلِمُ مُعِمِعُ مُعْلِمُ مُعْلِمُ مُعْلِمُ مُعِمِعُ مُعِمُونُ مُعِمُونُ مُعِمُونُ مُعِمُونُ مُعُمُون

This Environmental Decision Statement is issued for the purpose of communicating the decision regarding the Environmental Impact Assessment for Proposed Outer Reef Maintenance Dredging Project in Maafaru Island, Noonu Atoll, which was submitted for evaluation on 14th February 2018 and submitted additional information on 20th February 2018 by the Ministry of Environment and Energy. The EIA consultants of this project are Dr. Ahmed Shaig (P02/15).

1. This Environmental Decision Statement has been issued on behalf of the Environmental Protection Agency (hereinafter referred to as the Ministry) pursuant to the Environmental Impact Assessment Regulations 2012 (2012/R-27) to advise that the Ministry has decided that the proposed Development Proposal can proceed according to the Environmental Impact Assessment Report.

1 مِرْدُوْرُهُ مِنْ مُسَارُ الْرَسْرُ وَمُرُورُ الْمُرْدُورُ الْرَدُورُ اللّهُ الللّهُ اللّهُ اللّهُ اللّهُ اللّهُ اللّهُ اللّهُ اللّهُ اللّهُ اللّه



322



2. The decision has been made by the Ministry on the following conditions:

2. دِ رُدُوَ دِسِ عُهِرِ دِورِوسِ مِيرِدُر دِهُ क्षेत्र्वेषेट देव्यात् :

i. In the event the project activity has not commenced within one (1) year from the date of issue, or if the duration of this Environmental Environmental Decision Statement, the Proponent shall write to the Minister for an extension according to clause 14 of the Environmental Impact Assessment Regulation 2012.

ו מלפת צבמת תתכצמל בתות בעות המנת زُردُر 1 (مُنامُ) مُرَثِر فَرُورُدُ مُرْدُرُد وُسُورِدُو رُسَادُمَاءُ سُرُورِدُعُ سُرُورِدُعُ سُرُو مروم مرومرد دمير سرمردورد ومردد Secision Statement has not been وَمُورِدُ وَمُورُدُ وَمُورِدُ وَمُرِدُ وَمُرِدُودُ وَمُورِدُ و مُؤْمِرُدُ وَمُورِدُ وَمُورِدُ وَمُورِدُ وَمُورِدُ وَمُورِدُورِدُ وَمُورِدُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُدُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُدُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالِمُ وَالْمُورُورِدُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُدُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُورُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ ولِنَالِمُ وَالْمُولِ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُورُ وَالْمُ وَالْمُورُ و حِرِيْرِ وَمُوْدُ رَادِ وَ وِرُدُودُ 1 وَسَرَ Environmental سَرَسُ مُرَوَدِ وَرِوْدُ رُدُورَ وَ مِهُو وَسُرَدُو Decision Statement shall be جِمِدُّ وَمِدُ دُمُرُ مِرْمُودُ مُودُ مُودُدُ وَمُرُدُ وَمُرْمُ considered null and void. In order to مِهْ مُعْرُدُرُ مُوَرِّعُ مُرْمُوْمِ مِوْدُوْمَةً extend the duration of this השתנת בתפו התמעו מגם ופנה ئِرِّ وَوَرِيْرِ 2012 £ وَمَرَ وَرُوْرِوَرُوْ Pres

ii. In the event the project activities has been delayed for more than one (1) year due to unforeseen circumstances, the Ministry shall have the discretion to extend the duration of the Environmental Decision Statement, or to terminate it. In such circumstances the proponent shall write to the Minister for an extension clearly stating out the reasons for the

פית יתיתם לצות לתונת ב בשומה הכנ בשהים הלנת 1 (היה) הנוצים ביים עבור בפנימית מותצ שות שלת בלפלת שליפלל לבל פולם دودودد و و و در در دو دو دودودد תלמתו בתושם אות בשל בול בנו بروه ورد درورد درورد برمر ساهه שנעת שתיעע הבחג ב נצפית כת בים אות בתית פילהם.





delay.

- iii. The Minister, or his designate, may issue a cessation order requiring persons working on a Development Proposal to cease working until the order is withdrawn, if:
 - a) This Environmental Decision
 Statement has been withdrawn or;
 - b) There has been a breach of the conditions of this Environmental Decision Statement.
- iv. It is the Developer's responsibility to undertake all project activities in accordance with the relevant laws and regulations of the Maldives.
- v. The Developer shall submit environmental monitoring report as outlined in Paragraph viii of this Environmental Decision Statement. Failure to submit the requisite monitoring report may result in the suspension or revocation of the permit under this Decision Statement.
- vi. The Developer is aware that under the National Environment Protection Act (Law no. 4/93) and

י) כ קבלין אינים יקייק ציקא קורים * גנינים ניין * גנינים ניין

٦) ﭼ ﻣِڎٞۊؙؠڔڎ ڎٚۿۺ ڛۺڕڎٚۿڎ ۅۺڎ ڎ ٮڞؿۯۿ؆۫؉ ڒٷڎٛۏۺ

- و مِوْ وَسِرْ وَ وَمِرْ وَ وَمِرْ وَ وَمِرْ وَ وَمِرْ وَ وَمِرْ وَ وَسَرَ اللهِ وَسَرَ اللهِ وَسَرَ اللهِ وَسَرَ اللهِ وَسَرَ اللهِ وَسَرَ وَسَرَوْ اللهِ وَسَرَ وَسَرَوْ اللهِ وَسَرَ و



the Environmental Impact
Assessment Regulations the
Ministry reserves the right to
terminate any activity without
compensation if found that such an
activity has caused significant,
irreversible impacts on the
environment.

دُوْرِهُ مِرْدُرُ دُرْرُو دُرُورُ دُرُورُ مُرْدُورُ دُرُورُ مُرْدُورُ دُرُورُ دُورُ دُورُورُ دُورُ دُورُورُ دُورُورُ دُورُ دُورُورُ دُورُ دُورُ دُورُ دُورُ دُورُورُ دُورُورُ دُورُ

- vii. All mitigation measures proposed in the EIA report for all the phases of the project shall be fully implemented.
- viii. The environmental monitoring program outlined in the Environmental Impact Assessment Report shall be undertaken and implemented and summary environmental monitoring reports shall be submitted to the Ministry.
- ix. The date of expiry stated in this Environmental Decision Statement is the duration given to commence the project activities approved under this Environmental Decision Statement.





x. Once the project activities have started, the Proponent must inform the Environmental Protection Agency, the date of commencement of project activities.

Date of Issue: 21st February 2018

Date of expiry: 21st February 2019

Name: Ibrahim Naeem

Designation: Director General

Signature:

ئَرْشْهِ مُّهِدِدْ :21 ئُرْشَهِ 2018 دُهُ عَرْشُ رَحَٰظٌ مُّهِدِدْ: 21 ئُرْشَهِ 2019 سَرَسُ: دِهْ بَرَّرِدْ سَرَدِدْ

פצב: בְצריב אבינה ביתונים

nelson =